

《单词百科:Alpert是什么意思?Alpert怎么发音?Alpert的解释和用法》

英语单词Alpert是什么意思?Alpert怎么读?Alpert怎么发音?简答网为您整理了Alpert的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



Alpert怎么读

Alpert的读音:[' ælp ɜ rt]

Alpert的意思

1、[人名] 阿尔珀特;

Alpert的双语例句

1、Alpert clearly grew and had more perspective as a result of the career break, he says.

他说,阿尔波特显然还在成长,暂别一段职业生涯有助于开阔他的视野.

2、Alpert has helped many couples in this situation work out how to cope – " how to

bring dates home, handle expenses and simply cohabitate, given the stress of the relationship."

阿尔珀特曾为很多处于这一境地的夫妻提供应对建议& “如何在家里约会、处理费用问题，或（鉴于男女关系的压力）仅仅同居的问题。”

3、It was found that in a case of subway fire with a confined ceiling jet; the prediction of Alpert model is some lower.

Alpert模型中考虑的是顶棚射流未受限的情况，对于地铁站火灾这种情况其预测值偏低。

4、Dosa is professor of medicine at Warren Alpert Medical School at Brown University, Rhode Island, and a geriatric consultant at the nursing home.

Dosa是罗得岛州布朗大学Warren Alpert医学院的内科教授，也是该疗养院的老年医学顾问医生。

5、As a producer, player, and songwriter, Will has worked on Herb Alpert's Grammy-nominated CD, Colors.

作为一个制造商，球员和曲作者，将致力于对药草量级的葛莱美提名碟，颜色。

6、Jobs found himself deeply influenced by a variety of books on spirituality and enlightenment, most notably Be Here Now, a guide to meditation and the wonders of psychedelic drugs by Baba Ram Dass, born Richard Alpert.

乔布斯深受一系列关于精神和启蒙的书籍影响，尤其是《此时此地》（Be Here Now），这是一本介绍冥想及致幻剂的美妙之处的书，作者是拉姆·达斯导师（Baba Ram Dass），本名叫理查德·阿尔珀特（Richard Alpert）。

7、The series-ending season No. 6 began in the post hydrogen-bomb haze of the 1977 Swan construction site explosion, and it progressed at a break-neck pace shifting through time periods and giving more back story on strange characters like Richard Alpert, Jacob and The Man in Black.

第六季的开篇是从发生在1977年的天鹅舱爆炸开始，然后是高速的时空切换，给出了关于理查德·阿尔珀特，雅各布和黑衣人这些奇怪角色更多的背景故事。

以上是简答网为您整理的Alpert怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于Alpert的

用法、Alpert的释义、Alpert的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Alpert>

